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Onderwerp: 400-jarig bestaansfeest RUG

Hierbij wordt u uitgenodigd voor het Actualiteitendebat.

Datum: woensdag 18 juni 2014
Aanvang: 16:00 uur
Locatie: nieuwe raadzaal
Voorzitter: dhr. R.L. (Ruud) Vreeman
Griffier: dhr. A.G.M. (Toon) Dashorst

1. Opening

2. Omgang met ondernemers (n.a.v. eindfeest RUG)
Bijlage - Aanvraag_actualiteitendebat_18_juni_2014 CDA en Stadspartij omgang
ondernemers (ivm eindfeest RUG) (pdf)
Collegebrief - Informatie tbv het actualiteitendebat Omgang met ondernemers
(pdf)

3. Sluiting
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Aan: Het Presidium van de gemeenteraad van Groningen, Voorzitter van de 
gemeenteraad. 

Betreft: Aanvraag actualiteitendebat omgang met ondernemers 

Groningen, 15 juni 2014 

Afgelopen weken verschenen er in de media diverse berichten over ontevreden 
ondernemers in aanloop naar het lustrum eindfeest van de RUG. Een aantal 
horecaondernemers voelen zich zonder overleg buitenspel gezet. Vanwege het feest 
van de Rijksuniversiteit afgelopen zaterdag, die 400 jaar bestaat, werd de 
horecaexploitatie op het plein werd overgenomen door de organisatie van het feest. 
De ondernemers kregen pas 2 weken van te voren de mededeling, door studenten 
van de RUG, dat zij hun terrassen moesten inruimen, pas een aantal dagen later 
ontvingen zij van de gemeente een brief. De gemeente zette hierbij de APVG in, in 
het kader van de openbare orde en veiligheid. Het is zeer bijzonder te noemen dat 
het News Café en het Goudkantoor om deze reden, hun vergunde terrassen, 
moesten inruimen en dat de organisatie van het eindfeest het Waagplein vervolgens 
volledig ter beschikking kreeg. Dit werd ingericht met een podium, loungehoek/terras 
en “Ikea food stand” op het vergunde terras van de ondernemers.  

De ondernemers hebben formeel bezwaar aangetekend en overwogen zelfs een kort 
geding. Uiteindelijk hebben ze voor dat laatste niet gekozen. Ze zijn wel bereid om 
desnoods tot de rechter te gaan om de hele gang van zaken juridisch laten te 
toetsen. De fracties van de Stadspartij en het CDA zijn van mening dat dit een 
enorme verspilling van tijd, geld en energie is en dat dit makkelijk te voorkomen was 
geweest als de gemeente fatsoenlijk in overleg was gegaan. Dit lijkt niet gebeurd te 
zijn. 

Koninklijke Horeca Nederland maakt zich nadrukkelijk zorgen over deze situaties, 
welke in hun ogen, steeds vaker meer regel dan uitzondering lijkt te worden. Zeker 
waar het gaat om het tijdig en volledig informeren van ondernemers. 

De fracties van de Stadspartij en het CDA verzoeken tot een actualiteitendebat om 
juridisch getouwtrek te voorkomen en om soortgelijke situaties in de toekomst tegen 
te gaan. 

Beide fracties hebben de volgende vragen: 

Ad. a.: De communicatie. 

1. Hoe kan het dat er niet tijdig overleg is gevoerd met de ondernemers door 
het CME, bijvoorbeeld bij de aanvraag van de evenementenvergunning? 

2. Hoe kan het dat de organisatie van de RUG de genomen besluiten aan de 
ondernemers mededeelden, slechts twee weken voor het eindfeest? 

3. Wat gaat het college doen om dit soort situaties in de toekomst te 
voorkomen? 

4. Is het college het met ons eens dat bij een vroegtijdige en duidelijke 
communicatie met ondernemers veel problemen en irritaties voorkomen 
kunnen worden? 
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5. Is het college het met ons eens dat wanneer er sprake is van het, al dan 
niet, tijdelijk afsluiten van toegangswegen, welke gevolgen kunnen hebben 
voor sommige ondernemingen deze tijdig en duidelijk moeten worden 
gecommuniceerd? 

 

Ad. b.: Inzetten APVG. 

1. Waarom is er gekozen voor het inzetten van de APVG voor de terrassen 
aan de Grote Markt en het Waagplein? 

2. Hoe kan het dat de APVG wordt ingezet op het Waagplein met oog op 
veiligheid en dat vervolgens het Waagplein volledig aan de de organisatie 
van de RUG beschikbaar werd gesteld? Het argument dat de openbare orde 
en veiligheid in het geding was gaat toch niet op gezien de activiteiten van 
de RUG? 

3. Deelt het college de opvatting dat het inzetten van de APVG geen middel 
kan en mag zijn om vergunde terrassen in te laten ruimen om plek te maken 
voor derden, zeker niet wanneer dit zonder overleg met de ondernemer 
gebeurd? 

Tot slot nog een aantal algemene vragen: 

1. Is het college voornemens om ondernemers in gevallen van het inruimen 
van terrassen minder precario in rekening te brengen. 

2. Kan het college toezeggen om alles in het werk te stellen om juridisch 
getouwtrek te voorkomen? 

3. Hoe kan het dat het inrichtingsplan van het Waagplein in twee weken tijd 
drie keer is veranderd? En waarom is ondernemers tot drie keer toe een 
andere inruimtijd medegedeeld? 

 

Namens de fracties van de Stadspartij, Amrut Sijbolts, namens de fractie van het 
CDA, René Bolle. 
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Gemeente 

%jmnmgen 
Informatie voor uw actualiteitendebat 'Omgang met 

Onderwerp ondemenKrs' 

Steller I . van lerssel 

De leden van de raad van de gemeente Groningen 
te 
GRONINGEN 

Telefoon (050) 367 61 28 Bijlageln) 2 Ons kenmerk 4469966 

Datum 17jimi 2014 Uwbriefvan Uwkenmerk -

Geachte heer, mevrouw, 

De fi-acties van de Stadspartij en het CDA hebben verzocht om een 
actualiteitendebat over de 'omgang met ondernemers' naar aanleiding van het 
slotfeest ter afekiiting van de viering van het 400-jarig bestaan van de RuG. 
Dit debat zal plaatsvinden op woensdag 18 juni a.s. 

Ter voorbereiding op dit debat doen wij u onderstaande informatie toekomen. 
Wij schetsen u kort de opzet van dit evenement en de consequenties hiervan 
voor de terrassen. Vervolgens gaan wij nader in op uw vragen. 

Viering 400-jarig bestaan RuG 
Het 400-jarig bestaan van de RuG is in Groningen gedurende een maand 
gevierd met een divers en feestelijk programma rondom het thema For 
Infinity. Op zaterdag 14 juni jl . is de feestmaand afgesloten met een parade en 
groot slotfeest in de binnenstad van Groningen. De parade startte om 19.00 
uur vanaf de Ossenmarkt en volgt een roitte door het centrum van de 
binnenstad. Vervolgens waren er verschillende optredens van bekende en 
minder bekende artiesten. Deze optredens vonden plaats op de Grote Markt, 
Vismarkt en het Waagplein. In totaal werden 12.500 bezoekers verwacht; 
6.000 op de Grote Markt, 6.000 op de VisrtKirkt en 500 op het Waagplein. 

Op het Waagplein is in het kader van het slotfeest een loungeruimte ingericht 
met bijpassende muziek op een klein podium. Daamaast is hier de For 
Infinity the Movie afgespeeld. Naast het podium stond op het Waagptein een 
horecapunt van de evenementenorganisator opgesteld. Daamaast stond zowel 
op de Grote Markt als op de Vismarkt een podium en een horecapunt van de 
organisator opgesteld. 
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/^"^ Gemeente 

Bladzijde 2 ^uroninQen 
Onderwerp Informatie voor uw actualiteitendebat 'Omgang \ ^ 

met ondememers' 

Eerste contacten RuG over Lustrum 
In juli 2013 ontvingen wij het verzoek van professor dr. Sterken, rector 
magnificus van de RuG, om te bevestigen dat wij ten behoeve van de viering 
van het Lustrum op 14 juni 2014 zowel de Grote Markt als de Vismarkt ter 
beschikking stellen. Hierop hebben wij aan de RuG geantwoord dat in 
verband met de reguliere warenmarkt op de Vismarkt op zaterdag 14 juni 
2014, alleen de Grote Markt voor de viering beschikbaar zal zijn. 

Verantwoordelijkheid communicatie met omwonenden en 
belanghebbenden 
De verantwoordelijkheid voor een goede communicatie met omwonenden en 
belanghebbenden ligt bij de evenementenorganisator. Dit wordt in iedere 
evenementenvergunning opgenomen. Daamaast wordt dit in de eerdere 
contacten met de evenementenorganisator benadrukt. 

Op 17 mei jL heeft de RuG een brief verzonden waarin omwonenden en 
ondememers worden gemformeerd over meerdere evenementen waaronder 
het slotfeest op 14 juni 2014. Daamaast hebben commissieleden van de 
organisatie van het slotfeest op 21 mei 2014 de betrokken ondememer op het 
Waagplein persoonlijk gemformeerd over de plannen voor het slotfeest op het 
Waagplein. 

Ten behoeve van toekomstige evenementen is de communicatie naar 
omwonenden en belanghebbenden nadrukkeiijk een punt van aandacht. 
Hierbij kan dan ook ieders rol en verantwoordelijkheden naar voren komen. 
Op het moment dat de communicatie niet zorgvuldig dan wel tijdig 
plaatsvindt, worden wij hierop al dan niet terecht op aangesproken. 

Consequenties evenement voor terrassen 
In de exploitatievergunning voor horecabedrijven staat opgenomen dat het 
terras moet wijken voor een evenement waarvoor de gemeente op grond van 
de artikel 2:19 van de Algemene Plaatselijke Verordening Groningen 2009 
een evenerrentenvergunning heeft verleend. Een ondememer is er bij het 
ondertekenen van zijn vergimning van op de hoogte dat dit een zeker 
ondememersrisico met zich mee brengt. 



 

Collegebrief - Informatie tbv het actualiteitendebat Omgang met ondernemers

6

Bladzijde 

Onderwerp Informatie voor uw actualiteitendebat 'Omgang 
met ondememers' 

/ Gemeente 

\jroningen 

Het slotfeest van de RuG had de onderstaande consequenties voor de 
terrassen: 

Terras Consequentie Motivering 
• Terrassen aan de 

Waagstraat 
Ingeruimd vanaf 20.00 
uur 

Openbare orde en 
veiligheid 

• Terrassen aan het 
Waagplein 

Gedeeltelijk terras tot 
20.00 urn-

Waagplein is ab 
evenemententerre in 
vergund aan de 
RuG 

• Terrassen aan de gehele 
zuidzijde van de Grote 
Markt inclusief Tussen 
Beide Markten 

Terras diende op eerste 
aanwijzing van politie 
of de gemeente te 
worden ingeruimd 

Openbare orde en 
veiligheid 

• Terrassen in de 
Zwanestraat 

Alleen tijdens de 
parade diende het terras 
te worden ingeruirrxl 

Openbare orde en 
veiligheid 

• Terrassen in de 
Stoeldraaierstraat 

Alleen tijdens de 
parade diende het terras 
te worden ingeruimd 

Openbare orde en 
veiligheid 

Zoals uit het bovenstaande overzicht blijkt, is ons besluit tot het tijdelijk 
inruimen van de terrassen voomamelijk van uit het oogpunt van Openbare 
Orde en Veiligheid (OOV) genomen. Ervaringen uit het verleden -zoals de 
huldiging van FC Groningen waar de Grote Markt helemaal vol stond - en 
het verwachte aantal bezoekers bepalen mede het eerste OOV-advies. Op 
basis van dit advies hebben wij aanvankelijk besloten de terrassen hetemaal in 
te ruimen. Op 3 juni jl . zijn de betreffende horecaondememers door ons 
schriftelijk gemformeerd over het besluit tot het inruimen van het terras. De 
horecaondememers waren hierover al eerder door ons mondeling 
ge'mformeerd. 

Op basis van een bredere belangenafweging hebben wij dit besluit in een later 
stadium deels teruggedraaid. Het terras diende nu op eerste aanwijzing van 
politie of de gemeente te worden ingeruimd. Zo heeft het terras Tussen Beide 
Markten kunnen blijven staan. Wij beseffen dat 2014 een uitzonderlijk jaar is 
met veel grote en bijzondere evenementen waardoor de lokale (horeca-
)ondememers met enige regehnaat hun bedrijfevoering hebben moeten 
aanpassen. 

De situatie op het Waagplein is van een andere orde. Het Waagplein is 
aangemerkt als evenemententerre in. In dergelijke situaties spannen wij ons 
maximaal in om te bewerkstelligen dat de organisator in samenwerking met 
de lokale ondememer invuUing geeft aan het betreffende evenemententerre in. 
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/^~^ Gemeente 

Badijde 4 v^rofifnoen 
Onderwerp Informatie voor uw actualiteitendebat 'Omgang \ ^ 

met ondememers' 

Wij zijn bij de RuG nagegaan of de situatie op het Waagplein kon worden 
aangepast. De inrichting van het Waagplein werd echter gedaan door Ikea. En 
de RuG wenste hier - vanwege haar 400-jarige samenwerking met Zweden en 
het eigen contract met de brouwerij - niet van af te wijken. 
Overigens was de RuG dit ook niet verplicht. Omdat dit mogelijk dit wrevel 
oproept bij de betreffende ondememers, hebben wij de ondememers aan het 
Waagplein zo veel mogelijk de ruimte geboden om hun terras tot 20.00 uur te 
exploiteren. 

Onderstaand gaan wij nader in op uw vragen. Wij beantwoorden uw vragen 
als volgt: 

Ad. a.: De communicatie 
1. Hoe kan het dat er niet tijdig overleg is gevoerd met de ondernemers door 

het CME, bijvoorbeeld bij de aanvraag van de evenementenver gunning? 

Op 17 mei en 10 juni zijn doorde RUG brieven gestuurd (zie bijiagen). 
In bovenstaande toelichting hebben wij reeds aangegeven dat de 
verantwoordelijkheid voor een goede communicatie met omwonenden en 
belanghebbenden ligt bij de evenementenorganisator. 

2. Hoe kan het dat de organisatie van de RUG de genomen besluiten aan de 
ondernemers mededeelden, slechts twee weken voor het eindfeest? 

De ondememers en omwonenden hebben op 17 mei 2014 een brief van de 
RuG ontvangen waarin zij worden gemformeerd over meerdere 
evenementen in het kader van het Lustnmi waaronder het slotfeest op 14 
juni 2014. Naar aanleiding van deze brieven zijn er bij ons geen vragen 
van de desbetreffende ondememers binnengekomen. 
Daama hebben wij het formete besluit tot het inmimen van het terras op 3 
juni 2014 schriftelijk aan de betreffende ondememers overgebracht. Inde 
periode daarvoor hebben wij met de betreffende ondememers diverse 
keren contact opgenomen - zowel telefonisch als persoonlijk - om de 
situatie op het Waagplein te verduidelijken. 
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Bladzijde 5 

Onderwerp Informatie voor uw actualiteitendebat 'Omgang 
met ondememers' 

Gemeente 

gronmgen 

3. Wat gaat het college doen om dit soort situaties in de toekomst te 
voorkomen? 

2014 is een uitzonderlijk jaar met veel grote en bijzondere evenementen. 
In korte tijd hebben The Passion, Koningsdag, de inhuldiging van FC 
Groningen en vervolgens de Flames en de evenementen in het kader van 
het Lustrum van de RuG plaatsgevonden. Hierdoor hebben de 
horecaondememers hun terrassen in een korte periode relatief vaak 
(gedeeltelijk) in moeten ruimen. In een bijzonder evenementenjaar als dit, 
valt dit niet uit te sluiten. 

4. Is het college het met ons eens dat bij een vroegtijdige en duidelijke 
communicatie met ondernemers veel problemen en irritaties voorkomen 
kunnen worden? 

Op 17 mei is een brief gestuurd naar betrokkenen, waarbij de 
mogelijkheid is geboden daarover contact te zoeken. 
Een vroegtijdige en duidelijke communicatie zou kunnen bijdragen aan 
het voorkomen van problemen. Maar bij evenementen is er vaak sprake 
van tegengestelde belangen tussen de evenementenorganisator en de 
(horeca-)ondememers. 

5. Is het college het met ons eens dat wanneer er sprake is van het, al dan 
niet, tijdelijk afsluiten van toegangswegen, welke gevolgen kunnen hebben 
voor sommige ondernemingen deze tijdig en duidelijk moeten worden 
gecommuniceerd? 

Wij zijn dit met u eens. 

Ad. B.: Inzetten APVG 
1. Waarom is er gekozen voor het inzetten van de APVG voor de terrassen 

aan de Grote Markt en het Waagplein? 

Zoab uit bovenstaande toelichting blijkt lagen aan ons besluit voor het 
inmimen van de terrassen aan de zuidzijde van de Grote Markt 
overwegingen in het kader van de Openbare Orde en Veiligheid ten 
grondslag. Het Waagplein is aangemerkt ab evenemententerrein en ab 
zodanig vergund aan de RuG, vanwege de viering van dit lustmm. Het 
inmimen van de terrassen is niet op basb van de APVG gebeurd maar op 
basis van de exploitatievergunning voor de terrassen. 
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Onderwerp Informatie voor uw actualiteitendebat 'Omgang 
met ondememers' 

r Gemeente 

groningen 

In deze vergunning is expliciet vermeld dat het mogelijk b datde 
terrassen moeten wijken vanwege evenementen. 

2. Hoe kan het dat de APVG wordt ingezet op het Waagplein met oog op 
veiligheid en dat vervolgens het Waagplein volledig aan de de organisatie 
van de RUG beschikbaar werd gesteld? Het argument dat de openbare 
orde en veiligheid in het geding was gaat toch niet op gezien de 
activiteiten van de RUG? 

Zoab wij in onze toelichting en in ons antwoord op vraag Bl reeds 
hebben toegelicht, b het Waagplein aangemerkt ab evenemententerrein 
en ab zodanig vergund aan de RuG. Hieraan lagen geen overwegingen 
vanuit Openbare Orde en Veiligheid ten grondslag. Op basb vande 
verleende exploitatievergunning kan het zijn dat een terras moet wijken 
ten gimste van een evenement. 

3. Deelt het college de opvatting dat het inzetten van de AP VG geen m iddel 
kan en mag zijn om vergunde terrassen in te laten ruimen om plek te 
maken voor derden, zeker niet wanneer dit zonder overleg met de 
ondememer gebeurt? 

Wij zijn het met u eens. Maar gezien ons antwoord op uw vraag Bl en B2 
b dit niet aan de orde. Op grond van de exploitatievergunning b het 
mogelijk om een terras in te laten ruimen wanneer een evenement op 
deze plek b vergund. 

Uw algemene vragen: 

1. Is het college voornemens om ondernemers in gevallen van het inruimen 
van terrassen minder precario in rekening te brengen. 

Nee, in voorkomende gevallen kan een beroep worden gedaan op de 
Algemene Nadeelcompensatieregeling van de gemeente Groningen. 
Overigens komt de precario voor deze terrassen op €48,55 per m2 voor 
een terras in de binnenstad. Een gevelterras in de binnenstad mag hiervoor 
365 dagen per jaar staan. 
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2. Kan het college toezeggen om alles in het werk te stellen om juridisch 
getouwtrek te voorkomen? 

Wij zullen ons in redelijke en billijke mate inspannen om tot goede 
oplossing te komen voor de door u aangedragen situatie. 

3. Hoe kan het dat het inrichtingsplan van het Waagplein in twee weken tijd 
drie keer is veranderd? En waarom is ondernemers tot drie keer toe een 
andere inruimtijd medegedeeld? 

Zoab wij in onze bovenstaande toelichting reeds hebben geschetst, 
hebben wij in een later stadium een bredere belangenafweging gemaakt 
en op basb daarvan ons besluit herzien ten gunste van de 
horecaondememers. In de dynamiek die grote evenementen met zich 
meebrengen, spannen wij ons maximaal in om een goede balans te 
bewerkstelligen tussen de belangen van de ondememers, de 
evenementenorganisator en die in het kader van openbare orde en 
veiligheid. 

Uw eventuele aanvullende vragen zullen wij tijdens het door de fractie van 
CDA en de Stadspartij aangevraagde actualiteitendebat op woensdag 18 juni 
a.s. beantwoorden. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

gemeester, de secretarb, 
(Ruud) Vreeman drs. P.J.L.M. (Peter) Teesink 
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rij ksuniversiteit 
groningen 

2014 I 400jaar 

Van: RUG400-lustrumbureau 
Rij ksuniversiteit Groningen 
Oude Boteringestraat 44 
Postbus 72 
9700 AB Gromngen 

Groningen, 10 juni 2014 

Geachte heer/mevrouw, 

De viering van het 400-jarig bestaan van de Rij ksuniversiteit Gromngen is in voile gang. 
Komend weekend vindt er op zaterdag (14 juni) een feestelijke lunch plaats voor oud-studenten in de 
straten van het centrum en wordt de RUG400-feestmaand afgesloten met een groot feest op Grote 
Markt, Vismarkt en Waagplein. Met deze brief willen we u als direct omwonende hierover graag 
informeren. 

Aanstaande zaterdag start het programma voor oud-studenten met een ontvangst vanaf 10.00 uur op 
het Broerplein, gevolgd door een geheel verzorgde gezamenlijke lunch vanaf 12.00 uur in het centrum 
van de stad: een grote hoeveelheid mooi gedekte tafels in Zwanestraat en Kromme Elleboog en op 
Harmonieplein en Vismarkt. Ontvangst en lunch duren samen van 10.00 tot 13.30 uur. 

Op zaterdagavond vindt ter afsluhing van de lustrummaand een groots slotfeest plaats in het centrum 
van Groningen. Er zijn optredens van Blof en De Jeugd van Tegenwoordig, van bekende Groningers 
en oud-studenten als Sandra van Nieuwland, van het Noordpool Orkest en veel upcoming bands en 
artiesten. De optredens vinden plaats op Grote Markt, Vismarkt en Waagplein en duren 20.30 tot 
01.00 uur. Dit slotfeest is voor iedereen vrij toegankelijk. 

Houdt u er rekening mee dat u zowel tijdens de lunch als tijdens het slotfeest uw woning, vanwege de 
hoeveelheid mensen op de route, weiiicht minder snel zult kunnen bereiken. Uiteraard doen wij als 
RUG400-lustrumbureau er alles aan om de overlast zo beperkt mogelijk te houden, maar 
evenementen van dergelijke omvang gaan niet ongemerkt voorbij. 

Wij hopen u hierbij voldoende te hebben ingelicht en nodigen u vooral van harte uit het slotfeest te 
bezoeken! Mocht u nog vragen of opmerkingen hebben, dan kunt u met het lustrumbureau contact 
opnemenviarug400@rug.nl 

Meer informatie over het programma van de zaterdag vindt u op de website www.rug400.nl 

Hartelijke groet namens het RUG400-lustrumbureau, 

Els van den Berg 
RUG400-lustrumco6rdinator 
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&wetenschap 

for infinity 

gromngen 
2014 I 400jaar 

Van: RUG400 Lustrumbureau en De Nacht van Kunst & Wetenschap 
Oude Boteringestraat 44 
Postbus 72 
9700 AB Groningen 

Groningen, 17 mei 2014 

Geachte heer/mevi-ouw, 

De viering van het 400-jarig bestaan van de Rijksuniversiteit Groningen is van start gegaan. Een maand 
lang zullen verschillende activiteiten georganiseerd worden. Door middel van deze brief willen we u als ' 
directe omwonende informeren over een aantal evenementen die gedurende de RUG400-viering 
plaatsvinden. 

Op vrijdag 23 mei vindt het Gift for Infinity evenement op het Broerplein plaats, aansluitend op zaterdag 24 
mei organiseert het Akkoord van Groningen (RUG, Hanzehogeschool, UMCG, Gemeente Groningen) 
alweer de vijfde editie van De Nacht van Kunst & Wetenschap. Het opbouwen van het festivalterrein en Gift 
for Infinity v'mdX plaats op 21, 22 en 23 mei op de Vismarkt en het Broerplein. Het afbouwen van het festival 
vindt plaats op de 24® direct na afloop en op 25 mei in de middag. 

Verder wordt op vrijdag 30 mei het Groninger Cantus Fest georganiseerd op de Grote markt. De opbouw 
vindt plaats op vrijdag 30 mei en de afbouw direct na afloop van het evenement. Het RUG400-slotfeest 
vindt zaterdagavond 14 juni plaats op de Grote Markt, Vismarkt en Waagplein. Hierdoor is de Vismarkt 
beperkt toegankelijk Het opbouwen van het Slotfeest vindt plaats op 12,13 en 14 juni. 

Houd er rekening rriee dat u tijdens genoemde evenementen uw woning, vanwege de hoeveelheid mensen 
op de route, minder snel kunt bereiken. Uiteraard doen wij als RUG400 lustrumbureau er alles aan om de 
overlast zo beperkt mogelijk te houden, maar evenementen van dergelijke omvang gaan niet ongemerkt 
voorbij. 

Meer informatie over genoemde evenementen vindt u hieronder, op de website www.ruq400nl of op de 
bijgesloten flyers. 

Wij hopen u hierbij voldoende te hebben ingelicht en nodigen u vooral van harte uit de evenementen te 
bezoeken! Mocht u nog vragen of opmerkingen hebben, dan kunt u met het lustrumbureau contact 
opnemen via rug400@rug.nl en voor De Nacht via info@)denachtvankunstenwetenschap.nl. 

Graag tot ziens op een van de evenementen! 

Hartelijke groet namens het RUG400 lustrumbureau en De Nacht van Kunst & Wetenschap, 

Els van den Berg 
RUG400 Lustrum coordinator 

Bianca Pander 
Projectmanager De Nacht van Kunst en Wetenschap 
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Gift for Infinity | 23 mei | Academieplein 
Op vrijdag 23 mei vindt er een groots evenement plaats op het Academieplein, waarbij het 'Actief Oud is 
Goud' - onderzoek in de spotlights staat. De middag start met een scholierencollege georganiseerd door 
de Kinderuniversiteit, er is een wetenschapsmarkt en interessante lezingen rondom het onderzoek en het 
400 vragen-project. Ben je liever actief, doe dan mee aan de 'Actief Oud is Goud' sportactiviteiten met oa. 
Mark Tuitert. Tijdens het evenement kom je meer te weten over het onderzoek, spannen wij ons in en 
zamelen wij samen geld in voor 'Actief Oud is Goud'. De avond wordt afgesloten met een groots 
projectiespektakel in samenwerking met het Noord Nederlands Orkest, dansgezelschap Club Guy and 
Roni, videocollectief WERC en mediakunstenaar Jan Klug. Meer weten kijk op www.rua400.nl 
Tijd: 13.00-00.30 uur 
Locaties: Broerplein 

Tickets: Gratis toegang, tickets voor de lezingen verkrijgbaar aan de deur 

De Nacht van Kunst & Wetenschap | 24 mei j binnenstad Groningen 
Met ruim 230 acts keert De Nacht van Kunst & Wetenschap op zaterdag 24 mei voor de vijfde maal terug 
in de Groninger binnenstad. Zo zijn er onder meer nachtcolleges door Vincent Icke, Douwe Draaisma en 
Diederik Jekel in het Groninger Museum, cabaretiers op de kansel in het Academiegebouw, nieuwe 
mediakunst, theater en muziek op straat in de binnenstad. Met programma op maar liefst zestien 
bijzondere locaties is Groningen op 24 mei de hele nacht de bruisende hoofdstad van kunst en 
wetenschap. 
Tijd: 20.00 - 01.00 uur op buitenlocaties (deur open 19.30) / binnenlocaties minimaal tot 02.00 uur 
Locaties: Groninger Museum, Academies Minerva, USVA, Academiegebouw, De Der Aa-Kerk, Bibliotheek 

Groningen, Universiteitsbibliotheek, Universiteitsmuseum, de Folkingestraat, Vismarkt & Grand 
Theatre 

Tickets: Verkrijgbaar via de website: www.denachtvankunstenwetenschap.nl. En bij het VW kantoor, de 
Bibliotheek Groningen of Plato. 10 euro in voorverkoop //15 euro op de dag zelf. Kinderen tot 12 
jaar hebben gratis toegang 

Het Groninger Cantus Fest j 30 mei j Grote IMarkt 
De Grote Markt zal vol staan met grote tafels en banken waar ruim 1000 studenten aan plaatsnemen. 
Onder leiding van een groot mannenkoor onder begeleiding van een blaasorkest, zullen gezamenlijk 
liederen gezongen worden door de deelnemers. Vooraf en afsluitend zal een DJ muziek verzorgen. Meer 
weten over het Groninger Cantus Fest? Kijk op www.ruq400.nl of neem contact op met cantus400@rug.nl 
Tijd: 20.00-00.00 uur 
Locatie: Grote Markt 
Tickets: Uitverkocht, 

Opening/lunch 14 juni 2014-10.00-13.30 uur 
Op zaterdag 14 juni start het programma met een ontvangst vanaf 10.00 uur op het Broerplein, gevolgd 
door een geheel verzorgde gezamenlijke lunch voor oud-studenten vanaf 12.00 uur in het centrum van de 
stad: een grote hoeveelheid mooi gedekte tafels door de straten van Groningen. Meer weten over deze 
activiteiten en het programma op 14 juni kijk op www.rug400.nl of neem contact op met alumnidag@rug.nl 
Tijd: 10.00-13.30 
Locaties: Broerplein, Zwanestraat, Kromme Elleboog, Harmonieplein, Vismarkt, Der Aa-kerk, 
Ossenmarkt 

Tickets: Tickets te koop via www.rug400.nl/alumniweekend 

Slotfeest 14 juni 2014 - 20.30-01.00 uur 
Op zaterdag 14 juni 2014 wordt de RUG400-feestmaand afgesloten met een slotfeest in de binnenstad van 
Groningen. Er zijn optredens van Blof en De Jeugd van Tegenwoordig, van bekende Groningers en oud-
studenten als Sandra van Nieuwland, van het Noordpoolorkest en veel upcoming bands en artiesten. 
Daarmee vormt het slotfeest het einde van een bijzonder verjaardagsfeest. De optredens vinden plaats op 
Grote Markt, Vismarkt en Waagplein. Meer weten over deze activiteiten en het programma op 14 juni kijk 
op www.rug400.nl of neem contact op met slotevent400(5>rua.nl 
Tijd: 20.30-01.00 uur 
Locaties: Vismarkt, Grote Markt, Waagplein 
Tickets: vrij toegankelijk 
Twitter: @rug400 #rug400 / @denacht #denacht14 
Facebook: 400 jaar Rijksuniversiteit Groningen / denachtvankunstenwetenschap 
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